



No.: 2014PVDD0014

TEST RESULT CERTIFICATION

测试合格证明

山亿新能源股份有限公司

Samil Power Co.,Ltd.

贵单位在国家光伏质检中心的测试申请 No. 2014DDCS1134, 按要求已完成。

The commission test application No. 2014DDCS1134 you applied in CPVT has been finished with all relevant tests.

报告编号/Report No. : 2014DDCS1134
产品名称/Product : 光伏并网逆变器(Grid-connected PV inverter)
规格型号/Model : SolarLake 20000TL-PM
测试依据/ Test specification:
GB/T 19964-2012

测试项目/Items Tested: 零电压穿越 (ZVRT)

经国家光伏质检中心检测, 所检项目符合上述标准相关条款的要求。

All relevant tests have been done, and all test results match all above standards requirements.

特此通知。

This is hereby notified.

特别申明: 本通知和相对应检测报告只对所检样品负责;
本通知不包含任何工厂检查内容, 亦不对工厂质量体系负责。

Special declarations: The inform and the relevant test report are only responsible for the tested samples;
The inform excludes any factory inspection contents, and also is not responsible for client's quality system.

2014年11月12日

国家太阳能光伏产品质量监督检验中心 (CPVT)

Nov.12, 2014

National Centre of Supervision & Inspection on Solar Photovoltaic Products Quality

江苏省 无锡市 东亭 春新东路8号 0510-88201261

No.8 East Chunxin Road, Dongting Town, Wuxi, Jiangsu, P.R.C. Tel:0510-88201261

